
Zápis z jednání Školské rady 
při ZŠ Pardubice-Polabiny, npor. Eliáše 344 

konané dne 29. srpna 2024 

Přítomni: 
Lada Kúthová   Mgr. Jan Bříza 

Mgr. David Hrabě  Mgr. Jan Sýkora 

     

Omluveni: 
Mgr. Šipčiaková Romana 

doc. Ing. Nachtigall Petr, Ph.D. 

 

 

Hosté: 
Mgr. František Němec, ředitel školy 

Mgr. Romana Hermannová, školní koordinátor ŠVP 

Program jednání: 
1. Noví členové ŠR. 

2. Volba předsedy ŠR. 

3. Schválení změn ve Školním řádu. 

4. Schválení změn ve Školním vzdělávacím programu. 

5. Informace o uskutečněných opravách v průběhu prázdnin. 

Závěry z jednání: 

ad 1. 

Po volbách členů do školské rady (za pedagogické pracovníky proběhla volba 14.5.2024, za zákonné 

zástupce proběhla volba 16.5.2024) je složení ŠR následující: 

 

Za zřizovatele byli nominováni: 

Mgr. Šipčiaková Romana, za MmP 

doc. Ing. Nachtigall Petr, Ph.D. za MOII 

Za zákonné zástupce byli zvoleni: 

Lada Kúthová 

Mgr. Jan Bříza 

Za pedagogické pracovníky školy byli zvoleni: 

Mgr. David Hrabě 

Mgr. Sýkora Jan 

 

ad 2. 

Na místo předsedy ŠR byl přítomnými navržen člen Mgr. Sýkora Jan a do pozice předsedy byl zvolen všemi 

hlasy přítomných. 

 



ad 3. 

Mgr. Hermannová seznámila přítomné se zamýšlenými úpravami Školního řádu. Změny se týkají: 

- Byla doplněna tabulka sad kritérií pro hodnocení žáků. 

- Byly doplněny přehledy, využitelné při klasifikaci žáků se SVP. 

- Manipulace s elektronickými zařízeními ve škole. 

- Úprava vzhledu žáků pro bezpečnou výuku. 

- Podrobnosti pro hodnocení v náhradním termínu a jeho formy. 

- Změna výše úhrady za školní družinu. 

Změny jsou formálně provedeny dodatkem ke ŠŘ. 

 

Všechny změny byly schváleny všemi hlasy přítomných. 

ad 4. 

Mgr. Hermannová seznámila přítomné se zamýšlenými změnami ve Školním vzdělávacím programu 

„Ve třech se to lépe táhne“. Změny se týkají: 

- Zařazení nového volitelného předmětu Práce na počítači do nabídky volitelných předmětů pro deváté 

ročníky. 

- Drobných úprav osnov předmětu Informatika, v souladu s novou koncepcí výuky informatiky danou 

RVP ZŠ. 

  

Všechny změny byly schváleny všemi hlasy přítomných. 

 

Ad 5. 

Pan ředitel Němec ŠR informoval o uskutečněných opravách v průběhu prázdnin. Mimo jiné o: 

- Dokončení oprav oplocení areálu. 

- Najmutí druhého správce hřiště. 

- Reklamační opravy víceúčelového hřiště – propad povrchu v okolí kůlů. 

- Dokončení rekonstrukce všech šaten TV. 

- Rozšíření vybavení a rozvodů cvičné kuchyňky pro účel výuky péče o domácnost. 

 

 

Zapsal: Jan Sýkora          29.8.2024 


